
 Zápis

ze 7. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 15. 9. 2020

Přítomno dle prezenční listiny: 20

Omluveni: doc. Jelínek, Ing. Dragoun. Bc. Kloužková, Ing. Maxa
 
Hosté:   prof. Kotrba, prof. Jahoda, prof. Matějka, prof. Vojtěch, Ing. Chválná, Ing. Brůhová,
               Ing. Härtel, prof. Přibyl

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 15. 9. 2020
1. OKbase – prezentace možností personálního systému

2. Schválení harmonogramu voleb do AS VŠCHT Praha

3. Vyhlášení voleb do kolejní rady 

4. Zřízení věcného břemene v areálu kolejí

5. Prostory pro výuku ekonomických studijních programů

6. Různé

a) Informace z kolegia rektora

Program jednání schválen (hlasování pro-proti-zdržel  20  – 0 – 0)

Ad 1. OKbase – prezentace možností personálního systému

Nový personální informační systém představila vedoucí personálního oddělení Ing. Brůhová. V diskusi

informace doplnil i Ing. Härtel.

U předchozího programu byla ukončena servisní podpora, prodloužení nebylo možné. OKbase byl

vybrán až ve třetím kole výběrového řízení, kdy muselo postupně dojít ke snížení nároků na systém,

aby  se  někdo  přihlásil.  Systém  obsahuje  řadu  užitečných  funkcionalit,  které  buď  již  jsou

implementovány, nebo se chystají. Zásadní je vložení dat a jejich kontrola, což je časově náročné.

Základní moduly jsou personalistika, mzda a docházka. Systém pracuje i v anglickém jazyce. V diskusi

bylo zmíněno: evidence školení a zdravotních prohlídek, generování formulářů pracovních náplní,

návrhů  na  uzavření  smluv  včetně  DPP  a  DPČ,  náhledy  výplatních  pásek  atd.  V  otázce  možného

elektronického oběhu dokumentů bude systém použitelný zejména v přípravné fázi dokumentů. Je

potřeba dořešit problematiku podpisů. Plánuje se školení pro vedoucí pracovníky.

Ad 2. Schválení harmonogramu voleb do AS VŠCHT Praha

Předsednictvo vyhlásilo na svém zasedání 8. 9. 2020 volby do studentské části AS VŠCHT Praha na 

funkční období od 1. 2. 2021 do 31. 1. 2023.

1. Předsedou hlavní volební komise byl jmenován Doc. Ing. Kamil Záruba, Ph.D.

2. Předsednictvo navrhuje termín  30. 11. - 3. 12. 2020. 

3. Volby  proběhnou  ve  studentských  volebních  skupinách  všech  fakult,  vždy  po  jednom

mandátu.

Usnesení: AS schvaluje termín voleb do AS VŠCHT Praha

Hlasování: 20 – 0 – 0



Ad 3. Vyhlášení voleb do kolejní rady 

Předseda studentské části AS VŠCHT Praha Ing. Med představil AS harmonogram doplňujících voleb

do kolejní rady a v souladu s Vnitřní normou VŠCHT Praha č. 20.27/14 tyto volby jménem studentské

části AS vyhlásil. Volby se uskuteční v termínu 6. -7. 10. 2020. Předsedou volební komise je Ing. Adam

Giurg, členové Ing. Karel Denk a Lukáš Kamenský.

Usnesení: AS bere na vědomí.

Ad 4. Zřízení věcného břemene v areálu kolejí

Ing.  Starý,  ředitel  SÚZ,  předložil  návrh  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  v areálu  kolejí

v Kunraticích mezi  VŠCHT Praha a firmou Pražská plynárenská Distribuce,  a.s.  Dojde k nezbytným

rekonstrukcím. AS byla předložena k prostudování, po projednání AS bude postoupena ke schválení

Správní radou VŠCHT Praha.

Usnesení: AS projednal a souhlasí s podpisem této smlouvy. 

Hlasování: 20 – 0 – 0

Ad 5. Prostory pro výuku ekonomických studijních programů

Rektor  v úvodním slově  seznámil  AS  se  situací  týkající  se  výuky  nových  ekonomických  studijních

programů. Vyjádřil  přesvědčení,  že  posílení  školy v této oblasti pomůže rozvoji  celé školy v rámci

mezioborových projektů a rozvoje výuky mezioborových disciplín. Mělo by být součástí strategického

záměru.  Rektor  dále  shrnul  situaci  ohledně personálního  zabezpečení  výuky  a  počtu  zapsaných

studentů (277 k 15. 9.) a následně se věnoval problematice prostor pro výuku a zasídlení nových

pracovníků. Na zimní semestr byla podepsána smlouva na pronájem prostor v budově SCI Lighthouse

Towers, s.r.o, v Praze 7.  

Senátu byla  k diskusi předložena i možná dlouhodobá varianta na 5 let + 6 let s opcí, ve které se

počítá s rozšířením prostor na výuku po rekonstrukci dalších prostor. Náklady na rekonstrukci jsou

rozložené do ceny za nájem. Rozhodnutí o dlouhodobé variantě je potřeba učinit do konce září, aby

prostory byly k dispozici od 1. 2. 2021.

V diskusi  bylo  konstatováno,  že  nyní  nejsou  k dispozici  dostatečné  informace  na  rozhodnutí  o

dlouhodobém pronájmu,  který  představuje  značný finanční  závazek ze  strany VŠCHT.  Zatím není

jasné,  jestli  budou zvětšené prostory potřeba ať už s ohledem na situaci  s pandemií  Covid-19 (je

možné,  že  výuka nyní  poběží  dlouhou dobu on-line),  tak  už  s ohledem na  vývoj  počtu  skutečně

studujících studentů. Zatím také není jasná situace s dotací na studenty ze strany MŠMT a tudíž i

celková  ekonomická  bilance.  Lepší  by  bylo  rozhodování  o  dlouhodobém  pronájmu  odložit  po

provedení analýzy rozvoje ekonomických programů a po vyjasnění situace ohledně  epidemie. Lze

řešit například prodloužením krátkodobé smlouvy.

Během projednávání odešla doc. Rubešová, senát je v počtu 19.

Usnesení:

Akademický  senát  projednal  navrhované  možnosti  pronájmu  prostor  v budově  SCI  Lighthouse

Towers,  s.r.o,  se  sídlem v Praze 7.  I  s ohledem na nejasnou situaci  s vývojem epidemiologických

opatření  spojených  s pandemií  Covid-19  senát  nedoporučuje  rektorovi  uzavírat  navrhovanou



dlouhodobou  smlouvu,  ale  situaci  vyřešit  prodloužením  krátkodobé  smlouvy.   K problematice

dlouhodobé smlouvy se AS vrátí po analýze rozvoje nových ekonomických studijních programů a

navazujících tvůrčích činností za dané situace.

Hlasování: 19 – 0 – 0

Ad 6. Různé 

a) Informace z kolegia rektora

- předsedou Etické komise VŠCHT Praha byl zvolen prof. Hasal

- byla zahájena rekonstrukce administrativní části budovy B

-  bylo  ukončeno  výběrové  řízení  na  dodavatele  rekonstrukce  excelentních  laboratoří  a  výstavby

experimentálního zařízení v Čížkovicích

- byla podepsána smlouva s ČVUT na prodloužení nájmu „archivu“ 

- BOZP - vypsané výběrové řízení na vedoucího

- rektor informoval o návštěvě Tchaj-wanu

- pokračuje příprava strategického záměru

-  škola  obdržela  rozhodnutí  soudu  v otázce  sporu  s MŠMT  týkajícího  se  soutěže  projektů  v tzv.

excelentním výzkumu

Příští zasedání AS bude 6. 10. 2020 

   Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                           Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D.
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